

## Recycle It 回收它！

### Turning trash into treasure

Reduce, Reuse, Recycle—these three powerful R's are the cornerstone of sustainable living. By embracing them, we can significantly reduce the waste we generate and make a positive impact on the environment. It's simple: *reduce* the amount of waste you produce, *reuse* items as much as possible before replacing them, and *recycle* wherever feasible. Following these principles also helps conserve valuable space in landfills, preventing unnecessary waste buildup.

This vital message resonated with students as they explored the question, "How can we help the environment?" They eagerly applied their knowledge by designing and creating practical household items or toys from discarded materials. Items like used bottles, boxes, cardboard, and other containers, often destined for the trash, were given a second life through this creative project.

Creativity took center stage as students planned their designs with innovation and enthusiasm. They carefully sifted through materials, selecting pieces that best fit their imaginative visions. Collaboration was key, as students shared ideas, offered advice, and worked together to refine their projects. The final presentations were not only impressive but also a testament to their creativity, ingenuity, and commitment to turning trash into treasure.

### 化廢為寶

減量、重複利用、回收—這三個強而有力的「R」是永續生活的基石。透過實踐這些原則，我們可以大幅減少所產生的廢棄物，並對環境帶來正面的影響。要做到這些事情其實很簡單：減少垃圾的產生、在更換物品前盡可能重複利用，以及在可行的情況下進行回收。遵循這些原則也有助於節省垃圾處理場的寶貴空間，防止不必要的廢棄物堆積。

在學生探討「我們如何幫助環境？」這個問題時，引發強烈的共鳴。他們熱情地運用所學，利用廢棄材料設計並製作實用的居家用品或玩具。像是用過的瓶子、盒子、紙板以及其他容器，這些原本可能被丟棄的物品，都在這項創意專題中獲得第二次生命。

創意成為整個活動的核心。學生充滿創新與熱忱地規劃設計，仔細挑選材料，選出最符合他們想像的元件。合作是成功的關鍵，學生彼此分享想法、提供建議，並共同努力完成作品。最終的成果展示不僅令人驚豔，也充分展現他們的創造力、巧思，以及將垃圾化為寶物的投入與承諾。

December 2025

Read More  
Newsletters  
點這裡看更多期刊

CLICK HERE 

### 1 ASK + IMAGINE 提問 + 創思

We learned different methods to reduce, reuse and recycle our waste.  
我們學習減量、重複利用及回收的不同方式。



### 3 PLAN 計畫

Together we planned many creative ways to use recycled material to make our household items and toys. 我們一同規劃許多創意的方法，利用回收材料製作家居用品和玩具。



### 4 CREATE 創造

We got some great ideas from our classmates on how to make our designs even better.

我們從同學那裡得到一些使我們的設計變得更好的建議。



### 5 IMPROVE 改進

Amazing creations were made!  
驚艷的作品誕生了。

